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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:1245 Polishögskola i Skaraborg

Med anledning av utvecklingen i samhället har regeringen lovat att polisen ska 
få ökade resurser. Den har även framfört önskan om två nya polishögskolor i 
landet, varav en ska ligga i Malmö. Den andra ska enligt uppgift ligga i 
Västsverige, och där borde Skövde eller Lidköping vara starka kandidater.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Avser statsrådet att arbeta för att förlägga en polishögskola eller delar av 
polisutbildningen till Skaraborg?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-19
Besvaras senast
2017-04-26 kl. 12.00


